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Vragen van het lid Hamer (PvdA) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport en de minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over computerlicenties voor 
voor- en vroegschoolse educatie (VVE) in peuterspeelzalen. (Ingezonden 5 juli 2006) 
 
1 
Bent u er van op de hoogte dat peuterspeelzalen, die voor hun VVE-programma’s gebruik 
maken van computers, geen recht hebben op goedkope licenties voor computers zoals in het 
onderwijs? 

 
2 
Waarom bestaat deze verkokerde benadering, die betekent dat computers die voorwaarde zijn 
voor de samenwerking met het onderwijs (VVE), niet in aanmerking komen voor goedkope 
licenties terwijl het onderwijs deze wel krijgt?  
 
3 
Hoe rijmt u deze verkokering met de intentie van Operatie Jong, gericht op meer samenhang 
in voorzieningen en meer samenwerking tussen de ministeries? 
 
4 
Kunt u deze vragen beantwoorden vóór het nieuwe schooljaar op 13 augustus 2006 weer 
begint, zodat de computers komend jaar nog gebruikt kunnen worden? 


